
Status załatwienia sprawy  
 

 
Na XXXVII sesji Rady Miejskiej w Łodzi w dniu 16 listopada 2016 r. 

została podjęta uchwała Nr XXXVII/957/16 w sprawie petycji pt.: Przebudujmy 
zlikwidowaną łódzką bocznicę „Kolej Scheiblera” na kolej miejską. 

 
Wnoszący zostanie poinformowany o sposobie rozstrzygnięcia petycji. 

 
 



R A ') \1'"., ' - . A 
v) t -) d -; ~ 

UCHWALA NR XXXVIl/957/16 
RADY MIEJSKIEJ W LODZI 

z dnia 16 listopada 2016 r. 

w sprawie petycji pt.: Przebudujrny zlikwidowan~ lodzk~ bocznic~ "Kolej Scheiblera" 
na kolej miejsk~. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 rnarca 1990 r. 0 samorz~dzie 

gminnym (Dz. U. z 2016 r. poz. 446 i 1579), w zwi~zku z art. 9 ust. 2 oraz art. 13 ustawy 
z dnia 11lipca 2014 r. 0 petycjach (Dz. U. z 2014 r. paz. 1195 oraz z 2016 r. poz. 1579), Rada 
Miejska w Lodzi 

uchwala, co nast~puje: 

§ 1. Petycjy pt.: Przebudujmy zlikwidowanq 16dzkq bocznicy "Kolej Scheiblera" na 
kolej miejskq uznaje siy za bezzasadn~ z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do 
przedmiotowej uchwaly, kt6re stanowi jej integraln~ czyse. 

§ 2. Zobowi~zuje siy Przewodnicz~cego Rady Miejskiej w Lodzi do przekazania 
wnosz~cemu petycjy niniejszej uchwaly wraz z uzasadnieniem. 

§ 3. Uchwala wchodzi w zycie z dniem podjycia. 



Uzasadnienie 

Zalqcznik 
do uchwaly Nr XXXVIII957/ 16 
Rady Miejskiej w L odzi 
z dnia 161istopada 2016 r. 

Pan dzi alajqc na podstawie art. 6 ust. 1 ustawy z II lipca 20 14 r. 
o pClycjach (Oz. U. z 2014 r. poz. 1195 oraz z 2016 r. poz. 1579). zloty} petycj~ do Rady 
Mi~jskie.i \v Lodzi . zqdajqc przebudowania zlikwidowanej 16dzkiej bocznicy .. Kolei 
Scheiblera" na ko lej miejskq . 

.I nk jasno wskazuje Zarzqd Drag i Transportu, ktary w imieniu Prezydenta Miasta wykonuje 
zadania organi zatora publicznego transportu zbiorowego, przedstawiona koncepcja 
stworzenia .J6dzkiego metra" w oparciu 0 tzw. "Kolei Scheiblera" jest niesp6jna oraz 
nicl110zl iwa do realizacji. 

Podstav\o'"ve ogra!liczenia przedstawionego pomyslu to przede wszystkim: 

p . . 

1) !lie Ina mo:diwosci przeprowadzenia w sladzie kolei ruchu 0 paraInetrach metra 
tj. bezkolizyjnego i z wysokq czystotliwosciq kllrsowania ze wzglydu na liczne 
skrzyzowania z drogami In.in. z ulicq Kilinskiego. po kt6rej kursuje tabor 
tramwajowy. Real izacja projektu wiqzalaby siy z zaburzeniem plynnosci rllchll 
1Ilicznego. Vi tym komunikacji miejskiej; 

2) piervvotnq funkcjq . .Kolei Scheiblera" - de facIo bocznicy towarowej - nie byla obsluga 
ruchll pasazerskiego . Olatego tez liczne luki i ciasne promienie tych lllk6w 
uniernozlivviajqce rozwiniycie atrakcyjnych z punktu widzenia pasazeraw prydkosc i 
przejazd6w przy pierwotnej fllnkcji nie stanowily problemu. W wersji przedlozonej 
przez autora petycji ograniczenia te podwazajq sens realizacji projektu: 

3) propo!lowany przebieg nowej miejskiej kolei czysciowo znajduje siy obecnie w pasie 
drogowym ul. Wydawniczej a inny jej fragment przebiega przez zamkniyty teren 
zaUadu Veolia Energia S.A. , kt6ry niejest dostypny dla os6b postronnych: 

4-) naklady tinansowe niezbydne do realizacji projektll znaczqco wykraczaj q poza 
mozliwosci budzetowe Miasta. 

Biorqc pod uwagy powyzsze argumenty Rada Miejska uznaje petycjy wniesionq przez 

za bezzasadnq. 
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